
Tisztelt Elnök Úr T. Képviselő-testület ! 

A Liva-malom hasznosítását úgy tudom elképzelni, hogy a jelenlegi 1 méteres 

gazt amely levágását a Palota 15 megkezdte, befejezésre kerüljön - A 

megrongált kerítést helyre állítja az újonnan kijelölt Palota Holding. A 

tetőszerkezet rátétele előtt célszerűnek tartanám a koszorú helyreállítását 

az ÉPK 25-ös épületének bontott tégláiból és a megmentet palatetőből ! A 

2016 év 19,5 M . Ft. maradvány terhére a kötőanyagot biztosítani lehet! Az 

ÉPK bontásra szánt épületeiből számtalan régi épület javítása korrigálható 

és a ráfordított összeg egyharmadába kerül! 

Mivel belterületről beszélünk, úgy gondolom, hogy elengedhetetlen a 

térség hatósági ellenőrzése. A Malom közelségében lakott , bekerített 

ingatlanok vannak . Mégis a szemét, kosz, guberált anyagok a Szilas patak 

közelében landolnak. 

Úgy gondolom, hogy a Környezetvédelmi tv. ,illetve az ÖK. rendelet 

alkalmazásával helyes irányba kellene terelni az ott élő tulajdonosokat. 

Álláspontom szerint a műemlékké vált Liva-malom úgy nyeri vissza 

tekintélyét, ha a környezete is rendezett ! 
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